
Bekæmp fartdjævlen !!!

Til de ansvarlige politikere og embedsmænd.

Gennem flere måneder har fartkontrollen ved de såkaldte ’stærekasser’ været ude af drift.
Jeg kender til Gentoftegade og Brogårdsvej.

Jeg rettede henvendelse til trafikudvalget i foråret 2010, med kritik af den stadige 
nedlukning og lange og i øvrigt unødvendige vurderings periode. 
Systemet var jo vurderet og i drift i nabolandene, som ikke er mindre kompetente end vi.

Jeg fik intet svar på min henvendelse, men det som er væsentligt er, at i dag i midten af 
februar 2011 er det et faktum, at systemet stadig ikke er i funktion, 2 år efter etableringen. 

Mennesker bliver dræbt og invalide på grund af for høj fart og som ganske almindelig 
borger spørger jeg hvorfor ’stærekassesystemt’ stadigvæk ikke er i drift? 
Det er vel bare at ’sætte strøm til.
Stærekasserne står nu, overtrukne med plastiksække, som en skamstøtte over den 
uduelige politiske/embedsmæssige  ledelse af Danmark.
(JVF. I øvrigt Fødevareskandaler – forsvarsroderi og – uduelig finanssektorkontrol).

Det er utåleligt at opleve de mange skandaler, som vi almindelige danskere bliver 
konfronteret med af det offentlige politiske/ embedsmands system.

Med fokus på hastighedkontrol med ’stærekasserne’, som efter halvandet år ikke er i drift 
p.gr.af procedurer omkring udredning/vurdering, må jeg udtrykke ’Nu kan det være nok’.
Hvem er ansvarlige ? Embedsmænd eller politikere?

Hvis jeg ikke får et svar på inden 1. marts, hvornår der bliver ’sat strøm på stærekasserne’, 
vil jeg overlade denne sag til de offentlige medier, som sikkert vil grave ned i det urimelige 
politiske og embedsmands system.

Gør dog noget, - det er ikke svært !!!
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